
Mødet den 16. Januar er aflyst grundet sygdom. Se SMS. 


Næste bestyrelsesmøde afholdes den 6 februar kl. 17.00 i Glashuset


Der skal afholdes fastelavn i glashuset den 11. Februar kl 11.00. Jeg havde tænkt mig at droppe 
tøndeslagning for de voksne, så det kun er børnene, der slår katten af tønden. Arrangementet skal 
holdes indendørs, da det er alt for koldt at slå udenfor. Der bliver sat nogle lette plader op på 
væggen af Arne Pedersen. Så væggen ikke bliver ødelagt. Økonomi kommer senere.


Der skal være mindst 15 børn tilmeldt til arrangementet, for at det bliver gennemført. Deadline for 
tilmelding er den 5 februar. Billetter købes i Glashuset i åbningstiden. Der kommer opslag i 
opgangene og på hjemmeside samt Facebook senere på ugen.


Billetter får vi fra Rene fra FU til at lave. Der er fastelavnsris og bolle + juice/cacao til børnene. 
Gevinst til bedst udklædte alt kommer til at stå på plakaten, der kommer ud.


Jeg satser på det hele kan gøres for ca. 12.000 kr.


Er der nogle gavekort fra sidst?


Johansen er blevet bedt om at melde tilbage om, hvor mange tønder med mere vi har.


Der er problemer med at få det hele til at køre på Ejendomskontoret grundet afholdt ferie og 
sygdom  pt. er Bo og Rene syge. Bo kommer det nok til at tage et stykke tid med, da han 
temmeligt sikkert skal igennem en rygoperation. Så der er kun Johansen og Carsten. . Der skal 
findes en løsning på bemandingsproblemer hurtigt, men Tom er på ferie. Der er møde med 
Kirkehaven og Søvej om easy projekt den 23 januar. Hvis der opstår  utilsigtede problemer, køber 
vi hjælp udefra som vi har gjort tidligere.


M Larsen vognmandsfirma kommer og tømmer containere de næste uger, for at få frigjort noget 
tid til andre opgaver.

Jeg har bedt Flemming om at snakke med Tom om at Billal kommer nogle timer i 
spidsbelastninger. Det har Bilal selv udtrykt ønske om. Men der skal lige snakkes med Tom om 
det. Tom kommer tilbage i uge 4.


Overgangen til YouSee er gået godt. Der er ro på. Johnny har været ude og hjælpe flere beboere, 
med opsætning med mere. Tak Johnny.


Der er en del beboere, der er gået igang med at samle underskrifter til Fibia /Waoo der åbner op 
for en ny runde med opstart den 1 juli 2018. De har hængt sedler op i opgangene og også 
afleveret hos Ishøj Søvej. Kan følges på vores facebookside.

Vi er nu oppe på 95 medlemmer, hvilket er flot, efter min mening.


Sally og Bjarne åbner genbrugsgården op igen sammen med Borresen den 1. Marts. De skal på 
kursus hos vestforbrænding så snart det kan lade sig gøre.

Jeg tænker vi åbner med en øl/sodavand og lidt varm suppe kaffe/ the og et stykke kage.

Meld jer gerne, hvis i vil være med.


Er der nogen der har spørgsmål, eller andet der skal informeres om, så kontakt mig.


Jeg kan ikke lige nu komme i tanke om flere ting, men skriv, hvis der er noget.


Venlig hilsen


Lena Lumby



